



## NOTICE

---

TO: Residents of 159 Louis Street

DATE: February 19, 2021

SUBJECT: 166 Louis Street Vestibule Closure

---

Please be advised that the vestibule at 166 Louis Street will be restricted for non-tenants. Only residents and visitors of 166 Louis Street will have access to the building.

Please be aware that non-tenants of the building will no longer be able to enter the vestibule and wait for transit or school buses and that loitering in the vestibule will not be permitted.

This change has been done in order to improve security at the building. Should you have any questions, please contact 705-674-8323 extension 6232.

We apologize for any inconvenience this may cause. Thank you for your cooperation.

---

Veillez noter que le vestibule au 166, rue Louis sera restreint aux non-locataires. Seuls les résidents et les visiteurs du 166, rue Louis auront accès à l'édifice.

Veillez noter que les non-locataires de l'immeuble ne pourront plus entrer dans le vestibule et attendre le transport en commun ou les autobus scolaires et que flâner dans le vestibule ne sera pas autorisé.

Ce changement a été effectué afin d'améliorer la sécurité du bâtiment. Si vous avez des questions, veuillez contacter le 705-674-8323 poste 6232.

Nous nous excusons pour les désagréments causés. Merci de votre collaboration.

Sincerely,

Luis F. Garcia  
Acting Manager  
Capital Planning and Construction Services

cc: Maintenance Supervisor  
Maintenance Clerk  
File